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Geacht College, 
 
 
 
De berichtgeving in de media over het mogelijk mislopen van 10 tot 14 miljoen Euro aan subsidie 
roept vragen bij ons op. Navraag laat ons zien dat het o.a. de volgende projecten betreft:  
 
- Project Mariaberg renovatie 215 huurwoningen 
- Verbouwing repetitieruimte Theater a/h Vrijthof  
- Monumenten (binnen beschikking stedelijke ontwikkeling)  
  
 
Naar aanleiding hiervan stellen wij daarom de volgende art. 47 vragen: 
 

1. Bent u er bekend mee, dat wij mogelijk een deel van de toegezegde 10 tot 14 miljoen aan 
subsidie mis te lopen? 

2. Heeft u zelf de benodigde 10 tot 14 miljoen gereserveerd, welke één van de afspraken is 
met de provincie? 

3. Wat gaat u eraan doen om te voorkomen, dat wij deze subsidie mislopen? 
4. De projecten dienen in 2019 gereed te zijn. Komt deze afspraak in het gedrang? 

Zo ja, wat gaat u eraan doen om deze afspraak na te komen? 
5. Wat zijn buiten de nadelige financiële gevolgen andere gevolgen voor het realiseren van 

deze projecten? 
6. De projecten vallen mogelijk duurder uit door dat de economie is aangetrokken. Zo ja, over 

welke overschrijding in euro’s spreken wij en hoe gaat u deze overschrijding financieren? 



2 

 

7. Bent u reeds in gesprek met de provincie om b.v. meer tijd te krijgen?  
8. Welke HARDE afspraak kunnen wij met u maken, zodat dit in de toekomst voorkomen 

wordt? 
9. Welke gevolgen heeft het mogelijk mislopen van deze subsidie voor de werkgelegenheid in 

onze stad? En andere mogelijke doelen zijn het terugdringen van de leegstand en de 
herontwikkeling van beeldbepalende monumenten. 

10. Nu specifiek m.b.t. de projecten. 
a) Komt de renovatie van de 215 huurwoningen in Mariaberg op tijd gereed?  

Zo nee, welke afspraken heeft u hier met woningstichting Sint Servatius over gemaakt. 
b) Inzake de verbouwing van de repetitieruimte van het Theater a/h Vrijthof, blijken nog 

geen beslissingen genomen te zijn! Klopt deze informatie? 
Zo ja, Welke actie heeft u reeds genomen om binnen de gestelde afspraken in het 
convenant te blijven? 

c) M.b.t. monumenten zijn er op basis van de “beschikking stedelijke ontwikkeling” 
afspraken gemaakt.  Klopt dit? 
Zo ja, welke projecten heeft u in gedachten daar juist met Maastricht bredere afspraken  
zijn gemaakt om te kunnen schuiven met de gelden c.q. projecten.  

 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de PvdA-fractie Maastricht, 
 
Manon Fokke 
Henri Borgignons 


